
 

 

 

 

 

 

Barneveld, 27 maart 2025 
 
 
Geacht College, 
 
 
Op basis van de organisatieverordening van de gemeenteraad artikel 42, stelt de fractie 
van Lokaal Belang schriftelijke vragen aangaande een onlangs gepubliceerde aanvraag 
Omgevingsvergunning N2000 Molenweg 10 Voorthuizen, zaaknummer 2025-003679.  
https://zoek.officielebekendmakingen.nl/prb-2025-
3672.html?utm_campaign=20250314&utm_medium=email&utm_source=boub_mo&utm
_term=0203#extrainformatie 
 
 
Lokaal Belang heeft kennis genomen van deze aanvraag door de firma Brons Mengvoeders 
/ Van Drie Groep. Het behelst het realiseren van een centrale schoorsteen, het vervangen 
van 2 bestaande perslijnen en het realiseren van een 3e perslijn, het wijzigen van een 
dakopbouw en het realiseren van een tankplaats aan de Molenweg 10 te Voorthuizen.  Dit 
heeft geresulteerd in onrust bij omwonenden vanwege de vrees voor toename van het 
aantal (zware) vervoersbewegingen, gevaarlijke verkeerssituaties en mogelijk nog meer 
klachten m.b.t. geuroverlast. 
 
Lokaal Belang stelt in haar verkiezingsprogramma dat een dergelijk bedrijf niet thuis hoort 
in een woonwijk en dat het college er werk van maakt om deze veevoederfabriek te laten 
verhuizen en actief geen medewerking te verlenen aan nieuwe vergunningen of uitbreiding 
mogelijk maakt.  
 
Wij stellen de volgende vragen: 
 

1. Is het college op de hoogte van deze aanvraag bij de Provincie? Zo ja, is het college 
bereid om op voorhand en actief de provincie te benaderen om deze vergunning 
niet te laten verlenen? 
Zo nee, is de gemeente bereid dat alsnog te doen? 

2. Is het college het met ons eens dat een uitbreiding van de productie capaciteit met 
ogenschijnlijk 50% (van 2 naar 3 lijnen) een extreem grote verandering met zich 
meebrengt voor de omgeving? Zo nee, waarom niet? 

3. Is het college het met ons eens dat een toename van het aantal 
vervoersbewegingen van voornamelijk zwaar verkeer juist op deze plek (waar al 
veel klachten over zijn gemeld) uitermate onwenselijk is? Zo nee, waarom niet? 

4. Is het college het met ons eens dat in deze tijd een uitbreiding van een 
productiebedrijf in een woonomgeving ongewenst is, zoals wij in ons 
verkiezingsprogramma ook vermeld hebben? Zo nee, waarom niet? 
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5. Lokaal Belang ziet graag dat het college er alles aan doet om deze uitbreiding op 
deze plek te voorkomen. Is het college daartoe bereid? Zo ja, kunt u ons dan op de 
hoogte houden van uw acties in deze?   
Zo nee, waarom niet? 
 

6. Indien de provincie deze vergunning, ondanks de negatieve effecten op de kern 
van Voorthuizen zou verlenen, wat zijn dan de mogelijkheden van het college of de 
gemeenteraad om dit alsnog aan te vechten? 
 
 
 

 
Vriendelijke groeten, 
 
 
 
 
Namens de fractie van Lokaal Belang, 
 
 
Ingrid Lether 
Gert Hein Kevelam 
 


